
Interpelácie a dopyty poslancov z MsZ v Banskej Štiavnici, 
konaného dňa 23. 8. 2023  v zasadacej miestnosti radnice 

 

 

 

Mgr. V. Göndöčová:  
 poďakovala za likvidáciu skládky autovrakov pod Novým zámkom, ale už tam parkujú 

iné autá.  

 odpoveď: znovu vyzveme majiteľov, aby odtiaľ vozidlá preparkovali  

 Zápisnica z komisie pre pamätihodnosti mesta je zverejnená na web stránke mesta.  

 Parkovací automat pod Frauenbergom, ktorý bol osadený v rozpore s PD, čo s tým? 

odpoveď: parkovací automat bude preložený do jarných mesiacov roka 2024  

 

 

Ing. Mgr. J. Krátky:  
 v obytnej zóne pod kalváriou na Lesníckej ulici nesvietia svetlá VO vôbec.  

odpoveď:  z úsporných dôvodov sa vypínala každá druhá lampa. Dá to preveriť; porucha bola 

odstránená dňa  25.8. 2023 

 

JUDr. D. Lukačko: 
 poďakoval všetkým, čo sa podieľali na zveľadení a úpravách na Gápli – Banky, ešte 

vzadu zostala kopa neporiadku, poprosil o odvoz.  

odpoveď: bio odpad zlikvidovaný v kompostárni. Zmesový odpad bude odstránený v 39 

týždni. 

 Ešte je potrebné opíliť lipy, opraviť KD Banky, premietnuť to do rozpočtu mesta, opraviť 

strechu a elektriku, taktiež dom smútku je v zlom stave 

odpoveď:  dom smútku patrí cirkvi, potrebný je súhlas vlastníka. KD Banky – PD existuje, je 

potrebné ju aktualizovať. Čo bolo v našich možnostiach, to sa vyčistilo, zvyšok sa bude 

realizovať podľa finančných možností mesta  

 Pod kostolom Banky je parkovisko, autá tam stoja hocijako, treba urobiť systém 

parkovania, bude nápomocný. 

odpoveď: cestný správny orgán nemá poznatky o tom, že by takéto parkovisko oficiálne 

existovalo. Vlastník pozemku alebo správca musí požiadať o dodatočné zriadenie takéhoto 

priestoru na účely odstavovania motorových vozidiel. 

 Mierová ulica, odbočka do Botanickej ulice, DZ je zle umiestnená v obidvoch smeroch, 

treba ju dať na hlavnú cestu, to isté aj pri MsÚ, odbočka na Námestie sv. Trojice.    

odpoveď:  Do ulice Botanická bola osadená dopravná značka zákaz vjazdu všetkých vozidiel 

s dodatkovou tabuľou Okrem dopravnej obsluhy. Áno je pravda, že by sa mali umiestniť na 

Akademickú a Mierovú ďalšie  značky, a to zákaz odbočenia vpravo a vľavo, aj 

s dodatkovými tabuľkami. Lenže si povedzme jedno, či je to nie luxus a vyhadzovanie peňazí 

osádzať toľko značiek. Sme historické mesto a nie mesto veľkého množstva dopravných 

značiek, preto sa pôvodná značka osadila na horizont, aby bola dostatočne viditeľná. V danej 

križovatke neevidujeme nejaké problémy s bezpečnosťou premávky z dôvodu, že tu nie sú 

osadené ďalšie DZ. 

Medzi kostolom sv. Kataríny a MsÚ sú dopravné značky osadené správne. Dopravná značka 

zákaz vjazdu pri odbočke na Nám. sv. Trojice, tejto značke predchádza dopravná značka 

zákaz odbočenia vpravo, dopravnú značku zákaz vjazdu sme posunuli na úroveň križovatky 

tak, aby ju vodič mohol skôr spozorovať. 

 Dal do pozornosti zápisnice z Komisie výstavby a ŽP, treba sa povenovať obsahu a 

veciam, ktoré sú v nej uvedené, čo s tým ďalej.  



odpoveď: záležitosti prerokované v komisii boli predložené MsÚ aj inou formou, takže sú 

v riešení  

 

M. Majerská:  
 vstup od Botanickej ulice, je tam zlé DZ, autá odbočia, je tam jednosmerná premávka, na 

vozovke sa rozpadávajú dlažobné kocky 

 cesta Dolná ružová je neopravené, sú vypadané kocky, Kamenná ulica v ceste sú diery      

odpoveď: Ul. Botanická – dopravné značenie na tejto ulici je v riešení s odborom  výstavby 

MsÚ s p. Dušanom Vahlandtom – poškodené a vyvalené dlažobné kocky boli opravené. Čo sa 

týka vypadávania a poškodenia dlažobného povrchu na tejto ulici, je tejto problematike 

venovaná dennodenne náležitá pozornosť zo strany pracovníka TS, m. p., pretože po prejdení 

ťažkotonážnych vozidiel vždy niekde kocky povolia a vypadnú z dlažby, ktoré sú obratom 

vkladané späť a MK sa upraví. To isté platí aj na MK na Ul. Dolná ružová, Ul. Kamenná bola 

vysprávkovaná obalovaným asfaltom – všetky výtlky následne boli zavibrované.  

Nemáme poznatok o akom zlom dopravnom značení hovoríme na ulici Botanickej. Ulica 

Botanická je obojsmerná premávka a nie jednosmerná ako sa uvádza. 

Š. Mičura:  
 v dolnom cintoríne na Štefultove sú pri bráne 4 vyschnuté stromy, treba ich odpíliť,  

odpoveď: suché dreviny boli odstránené 19.09.2023 tiež ostatné dreviny  boli opílené, tak, 

aby nezasahovali do elektrického vedenia NN. Vzhľadom k tomu, že dreviny 2 ks, ktoré sú 

hneď pri vstupe, boli aj v minulosti neodborne opilované, čím  sú poškodené, v zhoršenom 

zdravotnom stave, prerastajú aj ponad pomníky z vnútornej strany, bude sa musieť mimo 

vegetačné obdobie pristúpiť k ich vypíleniu.  

 mal niekoľko telefonátov ohľadne nevhodného plota, výjazd z Ul. F. Urbánka na Ul. 

Obrancov mieru, križovatka je neprehľadná, nedá sa vyjsť na hlavnú cestu.  

odpoveď: plot bol obnovený na hranici pozemku vlastníka nehnuteľnosti. Pre prehľadnejšie 

a bezpečnejšie vychádzanie z Ul. F. Urbánka na Ul. Obrancov mieru bude osadené do 

križovatky zrkadlo, ktorého umiestnenie bolo povolené rozhodnutím mesta.  

 Ul. Horná Ružová 2 – je problém na kanalizácii?  

odpoveď: vo veci koná JUDr. G. Volf 

 na Križovatke zabezpečiť DZ, aby na odbočke ku 120 bytovke, ponad Billu, nemal 

povolený vjazd nik, okrem obyvateľov, parkujú tam cudzie EČV 

odpoveď: v bytovke sa prenajímajú byty (6 prenajatých) 

 opilci za Billou, je tam neporiadok,  

odpoveď:  čo sa týka opilcov a neporiadku za predajňou Billa, bola zadaná úloha do knihy 

inštruktáží, kde bude mať hliadka zvýšený výkon služby. 

 otázka na Bytovú správu, prečo teplá voda netečie pred 06.00 hod.? 

odpoveď:  teplá voda krúži, kým sa dostane k spotrebiteľovi. Ak ju chceme o 06.00 hod., je 

potrebné ju ohrievať od 05.00 hod., čo sa premietne do cien, odber v tomto čase je malý, 

napíše k tomu článok. Musí byť zabezpečený dostatočný odber, aby množstvo vody bolo 

odobraté. S vodou musia narábať hospodárne.   

 kvetinárstvo na Radničnom námestí, končí mu nájomná zmluva? 

odpoveď: budova je majetkom FA STU, nepredĺžili im zmluvu, 

 Požiadal primátorku mesta, či je možné kaplnku na Šmintoríne pripojiť na verejné 

osvetlenie, zriadiť samostatné meranie.  

Odpoveď:  napojenie z VO je možné  

 Bolo by možné pokosiť okolie náučného chodník M. Kapustu 

odpoveď: náučný chodník nemáme v správe. V prípade, že sa nájdu financie, môžeme na 

vrchu Slosiarka náučný chodník upraviť.  

 Rozkopávka pri novej ceste – záhradky, kto to urobil? Je to prepadnuté.  



odpoveď: je to v riešení, a celé to bude dosledované 

 Bude sa riešiť výber parkovného na pozemku pri Počúvadlianskom jazere, pán to má 

v prenájme od mesta. Vyberá 9 €.    

odpoveď: v užívaní to má prevádzkovateľ Penziónu Topky. V  minulosti sa na parkovisku 

vybudovalo osvetlenie, osadila sa tam búdku zo zázemím pre pracovníkov a vyberá parkovné. 

Nájomnú zmluva má ešte od Lesov  SR, š. p. Oslovíme nájomcu, aby sa vzhľadom na 

zmenené majetkové pomery upravili aj nájomné zmluvy.    

 Navigácia posiela autá do penziónov na Dolnej ružovej ulici popred dom pána Eberta, 

autá stoja na chodníku. Parkovanie auta na chodníku, obmedzuje chodcov.  

odpoveď:  navigovanie vodičov do Ul. Dolná ružová sú len výhovorky, lebo každý vodič vie, 

že má dodržiavať pravidlá cestnej premávky a má rešpektovať dopravné značenie. Čo sa týka 

parkovania na Ul. Dolná ružová hliadka často vykonáva kontrolu parkovania vozidiel, ktoré 

tam parkujú bez rezidentskej karty a sú riešené v zmysle zákona, ale nemôžu tam byť vždy, 

keď tam niekto zaparkuje. Na podnet občanov sa snažíme vždy tieto vozidlá okamžite riešiť, 

aby preparkovali. Nedá sa, aby hliadka bola len na tejto ulici.  

 Rúra medzi kultúrnym centrom a kostolom   

odpoveď: Ul. J. Palárika – odkvapová rúra medzi kultúrnym centrom a kostolom bola 

prečistená, tiež všetky kanalizačné vpuste a šiance – povrchová voda  na tejto ulici je 

dostatočne odvádzaná do kanalizačných vpustí.  

Ul. Horná ružová 2 – bolo zistené čiastočné upchanie kanalizácie, ktorá vedie cez dvor 

vilového domu Ing. Ivana Mihoka popod schodište. Kamerovým systémom bolo zistené, že 2 

m od šachty vo dvore Ivana Mihoka je vypadnutý kameň z murovanice. K tomuto prievalu sa 

dostaneme len výkopom na pozemku  menovaného s jeho súhlasom a následným 

spriechodnením vybratím spadnutých kameňov z kanalizácie.  Po oprave kanálu sa pozemok 

dá do pôvodného stavu. Všetko je zatiaľ v riešení StVPS  v Žiari nad Hronom.  
 


